

# 2023-2024 舊生註冊 [家長必讀]

日期：3/25/2023-04/09/2023

註冊方式：網上報名

學費：\$500（雖然通貨膨脹，學校依然維持去年的學費。減輕家長的負擔！）

註冊費：\$30（基於網路註冊信用卡公司索取不小的費用，全美所有慈濟人文學校將酌收註冊費）

## 提醒事項：

1. 3/25/2023 註冊系統會自動發 email 到家長在學校登記的電子信箱。每位學生都有一個註冊帳號。如果沒有收到，請先查看 spam folder。兩位家長有可能只有一位會收到電子郵件。如果在 3/25 下午三點過後都沒有收到，請先和另一位家長確認後再向學校詢問。舊生註冊截止日期是 4/9/2023。日期一過，舊生不再享有保障名額。我們將會讓出名額給轉學生。請千萬不要錯過日期！
2. 一個帳號只能註冊一位學生(一個班級)，並可以同時訂購制服。一旦註冊付費後，系統不再允許單獨購買制服。家中若有兩個或以上學生，每位學生要需要單獨登入註冊。換言之，系統不允許一個帳號註冊兩位學生。
3. 請選擇目前就讀的班級，系統有所有班級以及老師的名字。請不要選擇明年可能就讀的班級。這一點非常重要！如果不確定學生目前就讀哪一班，請先跟老師確認後再註冊。如果選錯班級，將會造成行政人員很大的工作量。請務必遵守。
4. 家中如果有學生的弟妹出生日期是 2018/01/01 到 2019/09/09，可以享有和舊生同時在網上註冊。如果出生日期不在範圍內，報名無效。我們將取消報名資格，並同時退還報名費用但會額外扣除\$30 手續費。舊生註冊通知會有連結點選新生註冊。所有新生需要新建一個帳號。登入後請確認要選擇【新生拼音】或【新生注音】，一旦註冊後，不再給予更改。新生優先報名只開放給舊生的親弟妹，表或堂弟妹不在優先報名範圍內。註冊後，請於三日內將出生證明寄發到學生電子信箱證明身分。
5. 網上註冊連結只限於本校目前就讀學生專用。請勿擅自將網路連結發給不在學校就讀的親朋好友。
6. 註冊時有任何問題，請於 3/25/2023 下午三點後寫信到學校電子信箱。我們會盡量在最短時間內給予回覆。
7. 學校電子信箱：academy\_ny@tzuchi.us

## 2023-2024 Returning Student Registration [Parents Must Read]

**Date:** 3/25/2023-04/09/2023

**Registration method:** online registration

**Tuition Fee:** \$500 (Despite inflation, the school still maintains the tuition fee of last year. Reduce the burden on parents!)

**Registration fee:** \$30 (Based on the online registration fees charged by the credit card company, all Tzu Chi Academies in the USA are required to collect a registration fee)

### **Reminders:**

1. On 3/25/2023, the registration system will automatically send an email to the registered email addresses of parents with the school. Every student should have their own account. If you do not receive it, please check the spam folder first. It is possible that only one of the two parents will receive the email. If you have not received it after 3:00 pm on 3/25, please check with another parent before asking the school. The online registration deadline will end on 4/09 and if you don't register by then, you will potentially lose your spots to transfer students. Please don't miss the date!
2. Each account can only register one student (one class), and can purchase uniforms at the same time. Once registered and paid, the system no longer allows the uniform to be purchased separately. If there are two or more students in the family, each student needs to log in and register separately. In other words, the system does not allow one account to register two students.
3. **Please select the class that the student currently attending.** The system has the names of all classes and teachers. **Please do not select classes the student may be taking next year.** This is very important! If you are not sure which class the student is currently attending, please confirm with the teacher before registering. If you choose the wrong class, it will cause a lot of workload for the administrative staff. Be sure to follow.
4. If there are students in the family whose younger siblings are born from 2018/01/01 to 2019/09/09, they can register online at the same time as their siblings. If the DOB is not within the range, we will cancel the registration qualification and refund the tuition fee but will have to deduct an additional \$30 processing fee. There will be a link in the returning student registration email to click on the new student registration. All new students need to create a new account. After logging in, please confirm that you want to choose [Pinyin New Student] or [Zhuyin New Student]. Once register, you will not be able to change it. Priority registration for new students is only open to siblings of current students, cousins are not included in the priority registration range. After registration, please send the birth certificate to the student's email address within three days to prove identity.
5. The online registration link is only open to current students of our school. Please do not send unsolicited internet links to friends and relatives who are not in school.
6. If you have any questions during registration, please write to the school e-mail after 3:00 pm on 3/25/2023. We will try our best to reply in the shortest time.
7. School email address: academy\_ny@tzuchi.us